
 

Adelsö den 17 maj 2018

Enkel fråga till kommunalrådet Adam Reuterskiöld

Öpartiet lade i december 2016 en motion rörande behovet av ”Policy för intern och extern 
representation och för kurser, konferenser”.

Bakgrunden var att det framkommit att Ekerö kommun saknar en skriftlig policy för intern 
och extern representation och för kurser och konferenser.

Öpartiet ansåg att Ekerö kommun bör som stöd för berörda chefer ha skriftlig policy för dessa 
tillfällen. Detta då Ekerö kommun har en bred verksamhet med många kontaktytor i samhället 
mot andra kommuner, myndigheter, företag och organisationer. Dessa kontakter medför vid 
olika tillfällen behov av representation av kommunens företrädare, förtroendevalda eller 
tjänstemän.

Även för intern representation som möten, avtackningar då medarbetare slutar sin anställning, 
personalfrämjande åtgärder, årsavslutning, gåvor till anställda och julbord för anställda m.m. 
kräver en policy. Detta gäller även för kurser, och konferenser.

Kommunens verksamhet är i huvudsak finansierad med skattemedel. Detta medför att det 
rimligen måste ställas särskilda krav på restriktivitet med representationskostnader samt vid 
kurser och konferenser. Öpartiet konstaterar att det tyvärr har visats stora brister i måttlighet 
och restriktivitet, vilket är direkt oroande.

Då Öpartiets motion behandlades under 2017 av kommunfullmäktige uppstod den minst sagt 
speciella situationen att den moderatledda Alliansen föreslog avslag på motionen men sedan 
drog tillbaka ärendet och motionen återremitterades. Tyvärr var det oklart när svaret på 
motionen skulle återkomma.

Jag vill nu ställa följande enkla fråga till kommunalrådet;

 Kommer kommunalrådet att verka för att ett svar på motionen om ”Policy för intern 
och extern representation och för kurser, konferenser” kommer komma upp för vidare 
beslut på nästkommande kommunfullmäktige sammanträde?
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